
LVF Jaunatnes komisijas sēde Nr. JK-2024-1 

2024.gada 23.janvārī, plkst. 11:00 

ZOOM platformā 

 

Piedalās Latvijas Volejbola federācijas (LVF) Jaunatnes komisijas locekļi: Māris VENSBERGS, 

Liene LIBERE, Ingūna VALDMANE, Liene ĶIKUSTE, Gatis OLTE, Inita ŠNEIDERE, Ģirts 

MĀRTIŅSONS 

Pieaicinātie: Sandra BUDKĒVIČA, Kārlis VOLODINS 

Sēdi protokolē: Liene LIBERE 

DARBA KĀRTĪBA 

1. Jaunatnes komisijas sastāvs 

2. Volejbola programma un stratēģija 

3. Dažādi jautājumi 

 

Sēdi atklāj un vada Latvijas Volejbola federācijas (turpmāk tekstā – LVF) Jaunatnes komisijas 

piesaistītais valdes loceklis Kārlis VOLODINS.   

 

Par 1.punktu: LVF Valdes loceklis Kārlis VOLODINS : Informē, ka no šī brīža katrai komisijai ir 

piesaistīts LVF valdes loceklis, kurš pārredz atsevišķās komisijas darbību, attiecīgi Kārlis ir 

piesaistīts mūsu komisijas darbam. Kārlis aicina visus būt aktīviem, iesaistīties Jaunatnes 

komisijas darbā un domāt par uzlabojumiem. Neskatoties uz iepriekšējiem centieniem, kad 

kaut kas ir izdevies vairāk vai mazāk veiksmīgi, šobrīd esam šeit un mēģinām attīstīt 

Jaunatnes sistēmu. Aicinām iesaistīties sporta skolas. Svarīga atklāta komunikācija, lai 

nerodas pārpratumi. Kārlis informē, ka plānots uzsākt sadarbību ar itāļu speciālistiem un mēs 

varam ņemt piemēru lai pilnveidotos. 

 

LVF Jaunatnes komisijas vadītājs Māris VENSBERGS : Ierosina papildināt Jaunatnes komisiju 

ar jauniem komisijas locekļiem. 

 

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Kārlis Volodins, Gatis Olte, Liene Ķikuste 

 

Nolēma: Piesaistīt Jaunatnes komisijai jaunus locekli – Jorenu Janišoni. 

 



Par 2.punktu: LVF Jaunatnes komisijas loceklis Ģirts MĀRTIŅSONS : Jaunatnes komisija ir 

bijusi pietiekoši aktīva, ir nepieciešams izveidot jaunu volejbola apmācības programmu, jo 

iepriekšējā ir novecojusi un neaktuāla. Nepieciešams izveidot modernus mācību materiālus 

treneriem un programmas paraugus.  

 

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Kārlis Volodins, Gatis Olte, Liene Ķikuste, Sandra 

Budkēviča, Ģirts Mārtiņsons 

 

Nolēma: Ņemot vērā, ka tuvākajā laikā speciālisti no Itālijas dosies uz Latviju, tad izjautāt 

viņus par mācību programmām un materiāliem treneriem. Nepieciešams izveidot stratēģiju 

ilgākam laika posmam, piemēram līdz 2030.gadam. Visus plusus un mīnusus, kā arī 

materiālus un idejas plānot apkopot “Google” diskā, lai tas visiem komisijas locekļiem uzreiz 

būtu pieejams.  

 

Par 3.punktu: LVF Jaunatnes komisijas locekle Inita ŠNEIDERE : Aicina domāt par 

kvalitatīvāku sacensību organizēšanu. Tiesnešu jautājumā būtu nepieciešams tests 

tiesnešiem ar kura izpildīšanu tiesneši varētu celt savu kvalifikāciju jaunatnes sacensībās. 

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Kārlis Volodins, Gatis Olte, Liene Ķikuste, Sandra 

Budkēviča, Ģirts Mārtiņsons 

 

LVF Jaunatnes komisijas locekle Ingūna VALDMANE : Aicina domāt par treneru uzvedību 

sacensību laikā gan pret audzēkņiem, gan pret tiesnešiem. 

 

Diskusijā iesaistās: Māris Vensbergs, Kārlis Volodins, Gatis Olte, Liene Ķikuste, Sandra 

Budkēviča, Liene Libere 

 

Nolēma: Piestrādāt pie elektroniskās licencēšanas ieviešanu nākamajā sezonā. Pēc sezonas 

līdzīgi kā iepriekš izrunāties ar visiem sporta skolu treneriem, par gaidāmajām izmaiņām un 

citām lietām saistībā ar jaunatnes volejbolu. 

 

Sakarā ar visu jautājumu izskatīšanu un lēmumu pieņemšanu, LVF Jaunatnes komisijas 

vadītājs Māris VENSBERGS  pasludina LVF Jaunatnes komisijas sēdi par slēgtu. 

 

LVF Jaunatnes komisijas sēdi vadīja: 



Māris VENSBERGS, 

LVF Jaunatnes komisijas vadītājs 

 

LVF Jaunatnes komisijas sēdi protokolēja: 

Liene LIBERE 

LVF Jaunatnes komisijas locekle 


